

## Ottawa Voyageurs Walking Club

### Who are we? What do we do?



## Club de Marche des Voyageurs d'Ottawa

### Qui sommes-nous ? Que faisons-nous?

The Ottawa Voyageurs Walking Club is a non-competitive walking club located in Ottawa that promotes fun, fitness and friendship. Walks are organized all around the National Capital Region.

The club can be found on Facebook at: <https://www.facebook.com/Ottawa-Voyageurs-Walking-Club-389924244402432>. The club also uses Meetup App for Apple devices or Androids. Download and add *National Capital Volkssport Walking Club* to your groups to receive walk information.

Our website is <http://www.ottawavoyageurs.ca>

The club is a member of the Canadian Volkssport Federation (CVF) – website: <http://www.walks.ca> and the International Federation of Popular Sports (IVV) – website: <https://www.ivv-web.org/>. From these two websites you can find information about other walks in Canada, and around the world.

Annual membership costs \$15 for a single person or \$30 for a family. [More membership info...](#)

In order to walk our routes, you will be required to sign-in which includes [a waiver of liability](#).

Participation in our walking events/permanent trails cost \$1.00 per person if you are a member, which covers the costs associated with preparing and offering that walk. Non-members pay \$2.00.

The CVF, through the IVV, offers Awards programs which help you track your walking. If you so desire, you can purchase record books for distance and/or events for \$5.00 each.

Club de Marche des Voyageurs d'Ottawa est un club de marche non compétitif situé dans Ottawa qui favorise le plaisir, la forme physique et l'amitié. Des marches sont organisées dans toute la région de la capitale nationale.

Le club est présent sur Facebook à l'adresse suivante : <https://www.facebook.com/Ottawa-Voyageurs-Walking-Club-389924244402432>. Le club utilise également l'application Meetup pour les appareils Apple ou Androids. Téléchargez et ajoutez le Club de marche Volkssport de la capitale nationale à vos groupes pour recevoir des informations sur les marches.

Notre site web est <http://www.ottawavoyageurs.ca>

Le club est membre de la Fédération canadienne Volkssport (FCV): <http://www.walks.ca> et de la Fédération internationale 'des sports populaires (IVV) - site web : <https://www.ivv-web.org/>. À partir de ces deux sites, vous pouvez trouver des informations sur d'autres randonnées au Canada et dans le monde.

L'adhésion annuelle coûte 15 \$ pour une personne seule, ou 30 \$ pour une famille. [Plus d'informations sur l'adhésion \(en anglais uniquement\)...](#)

Pour pouvoir parcourir nos itinéraires, vous devrez vous inscrire et signer une [décharge de responsabilité](#).

La participation à nos randonnées pédestres/sentiers permanents coûte 1,00 \$ par personne si vous êtes membre, ce qui couvre les coûts associés à la préparation et à l'offre de la randonnée. Les non-membres paient 2,00 \$.

La FCV, par l'intermédiaire de l'IVV, propose des programmes de récompenses qui vous aident à suivre vos marches. Si vous le souhaitez, vous pouvez acheter des carnets d'enregistrement pour la distance et/ou les événements pour 5,00 \$ chacun.